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УТВЪРЖДАВАМ:    / П/ 

ТРЕНДАФИЛ ВЕЛИЧКОВ 

Областен управител на област Пазарджик и 

Председател на АВиК Пазарджик 

 

 

П Р О Т О К О Л  № 32 

 

На 01.03.2023 г. от 1100 часа в Областна администрация Пазарджик се състоя 

извънредно, присъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализационни услуги” 

ЕООД, гр. Пазарджик /АВиК Пазарджик и/или Асоциацията/.  

На събранието присъстват: 

Членове на общото събрание: 

1. Г-н Трендафил Величков – Областен управител на област Пазарджик; 

2. Г-н Кирил Гелеменов - Заместник-кмет на община Лесичово; 

3. Г-н Петър Петров – Заместник-кмет на община Пазарджик; 

4. Г-жа Нина Вардина – Секретар на община Септември; 

Гости на събранието:  

1. Г-н Сергей Стойнов – Управител на „ВиК услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик; 

2. Г-жа Мария Ангелиева - Гл. юрисконсулт в Областна администрация Пазарджик 

3. Г-жа Милена Комсийска - Гл. експерт в Областна администрация Пазарджик. 

 

Предварителен Дневен ред на заседанието на Общото събрание:  

1. Съгласуване на коригиран проект на „Бизнес план 2022-2026 г.“ на 

„Водоснабдяване и канализационни услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик по чл. 198в, ал.4, т.5 

от Закона за водите. 

2. Разни. 

 

Областният управител обяви актуалното разпределение на гласовете между 

общините включени в Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализационни услуги” ЕООД, гр. Пазарджик, определено по реда 

на чл. 198в, ал. 8 и §36 от ПЗР към ЗИД на Закона за водите, съобразно обхвата на 

обособената територия на „Водоснабдяване и канализационни услуги” ЕООД, гр. 

Пазарджик, след последното официално преброяване на населението на Република 

България 2021 г: 

 

http://www.pz.government.bg/
mailto:secretary@pz.government.bg
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  Представител на държава/ община 
Обхвата на обособената 

територия 

НОВО Процентно 
съотношение на гласовете в 

Асоциацията по ВиК 

№   Брой жители след 2021 г. % 

1 
Държава представена от Областен 
управител 

  
35,00 

2 
Община Белово 7324 3,14 

3 
Община Лесичово 4695 2,01 

4 
Община Пазарджик 91368 39,16 

5 
Община Панагюрище 22084 9,46 

6 
Община Септември 21795 9,34 

7 
Община Стрелча 4409 1,89 

  Общо за АВиК Пазарджик  
151675 100,00 

 

Съгласно чл. 198в, ал. 7 от Закона за водите и чл. 14, ал. 1 от Правилника за организацията 

и дейността на АВиК/Правилника/, присъствените заседания се провеждат, ако на тях са 

представени държавата и общините, които притежават не по-малко от две трети /66,67%/ от 

всички гласове в общото събрание.  

Присъстващите се регистрираха в присъствен лист, съгласно чл.12, ал. 2 и 3 от 

Правилника за организацията и дейността на АВиК - неразделна част от протокола.  

На събранието не присъства представител на община Белово, община 

Панагюрище и община Стрелча. Видно от списъка с присъстващите с право на глас 

членове, участващите в заседанието на Общото събрание на Асоциацията притежават 

85,51% от гласовете в Общото събрание.  

Заседанието е редовно и може да взема решения. 

Преброител и протоколчик на заседанието на Общото събрание е г-жа Милена 

Комсийска - гл. експерт в Областна администрация Пазарджик. 

 

Председателят на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализационни услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик и Областен управител 

на област Пазарджик, г-н Трендафил Величков, откри заседанието на Общото събрание 

и поздрави присъстващите.  

Областният управител информира членовете на Асоциацията, че е упълномощен 

от МРРБ и МОСВ да представлява държавата на днешното извънредно заседание на 

Общото събрание на Асоциацията по ВиК – Решение от МРРБ  РД-02-14-230/22.02.2023г. 

и Пълномощно от МОСВ №08-00-107 от 23.02.2023 г.  

Председателят на Асоциацията обяви дневния ред на заседанието. 

Преди гласуване на дневния ред, бе дадена думата за предложения към него.  

Не постъпиха предложения.  

Предложеният дневен ред се прие.  

По точка 1 от дневния ред - Съгласуване на коригиран проект на „Бизнес план 

2022-2026 г.“ на „Водоснабдяване и канализационни услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик по 

чл. 198в, ал.4, т.5 от Закона за водите. 
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Господин Величков уведоми членовете на Общото събрание, че съгласно даденият 

му от МРРБ мандат, той следва да гласува за приемане на решение по тази точка от 

дневния ред.  

Областният управител даде думата на управителя на ВиК оператора. Господин 

Стойнов посочи няколко основни момента от коригирания проект на „Бизнес план 2022-

2026 г“. Промяната на обособената територия на оператора този път е отразена в Бизнес 

плана, т.е. той е изготвен за четирите общини обслужвани от оператора. Господин 

Стойнов отчете, че инвестициите за обособената територия са заложени в размер по 

коригираното с подписване на Анека за присъединяване на община Белово, приложение 

IХ от Договора на АВиК с оператора. 

Областният управител даде думата на членовете на Общото събрание за 

коментари и мнения.  

Госпожа Вардина представи и мотивира позицията на Общински съвет Септември 

по предложения коригиран проект на „Бизнес план 2022-2026 г.“:  

Съгласно решение №1051 от 28.02.2023 г. представителят на общината следва да 

гласува против така предложения коригиран проект на БП 22-26 г. Съгласно взетото 

решение, Общински съвет Септември се мотивира:  

- Няма конкретни заложени инвестиции за територията на община Септември в 

Бизнес плана.  

- Липса на конкретика относно заложените средства по ремонтната 

програма/справка№8/ на оператора.  

- Предвиденото увеличение на цената на услугата е твърде рязко. 
 

Господин Величков обяви режим на гласуване.  

 

  
Представител на държава/ 

община 
Гласувал: 

Процентно съотношение на 
гласовете в Асоциацията по ВиК 

№   ЗА/ПРОТИВ % 

1 
Държава - представена от 

Областен управител 
ЗА 

35,00 

2 
Община Лесичово ЗА 

2,01 

3 
Община Пазарджик ЗА 

39,16 

5 
Община Септември ПРОТИВ 

9,35 

  
Присъстващи членове на 

АВиК Пазарджик   76,17 

 

Резултат от гласуването: предложението се приема с мнозинство от 76,17% от 

присъстващите с право на глас членове на ОС на АВиК Пазарджик. 

На основание чл. 198в. ал. 9 от Закона за водите и чл. 14, ал. 3 от Правилника, решенията 

на общото събрание на асоциацията по В и К се взимат с мнозинство от три четвърти от всички 

гласове на присъстващите с изключение на решенията за промяна в границите на обособената 

територия, които се приемат с единодушие. 

 

Решение по 1 точка от дневния ред - Общото събрание на Асоциацията по ВиК 

на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализационни услуги” 

ЕООД, гр. Пазарджик, прие решение, на основание чл. 198в, ал.4, т.5 от Закона за водите 
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да съгласува коригиран проект на „Бизнес план 2022-2026 г.“ на „Водоснабдяване и 

канализационни услуги“ ЕООД, гр. Пазарджик. 

По точка 2 от дневния ред – Разни. 

Думата взе господин Величков, като запозна присъстващите с вменени му с 

Пълномощното предоставено му от Министъра на околната среда и водите задължение, 

по втората точка от днешния дневен ред, а именно:  

„Във връзка с информацията в представения за съгласуване проект на Бизнес 

план, да се обсъди необходимостта и начина за привеждане на дейността на 

„Водоснабдяване и канализационни услуги" ЕООД, гр. Пазарджик, в съответствие със 

изискванията на Закона за водите /ЗВ/ и Директивата за пречистване на градските 

отпадъчни води /Директивата/ по отношение на: 

- провеждане на процедури по издаване на разрешителни за всички 

водоизточници, ползвани от ВиК оператора за питейно-битово водоснабдяване 

на населените места; 

- проучване, проектиране, утвърждаване и експлоатация на санитарно- 

охранителните зони /СОЗ/ около водоизточниците и съоръженията за питейно-

битово водоснабдяване; 

- провеждане на процедури по издаване на разрешителни за заустване на 

отпадъчните води от населените места; 

- доизграждане на канализационна система за агломерациите с над 2 000 е.ж. 

в обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализационни 

услуги" ЕООД, гр. Пазарджик, за които, съгласно изискванията на 

Директивата, не е Осигурено събиране и пречистване на поне 98 % от 

отпадъчните води. 

Мотиви: Съгласно предоставената в Бизнес плана 2022-2026 г. на 

„Водоснабдяване и канализационни услуги" ЕООД, гр. Пазарджик информация, 

действащият ВиК оператор, като правоприемник на „ВиК в ликвидация" ЕООД, гр. 

Пазарджик, има проблеми с преиздаването на разрешителните за водовземане, 

респективно, с учредяване на СОЗ около тях. 

Съгласно Закона за водите /ЗВ/, ползването на водите и водните обекти 

подлежи на разрешителен режим. Разрешителните за водовземане от повърхностни или 

от подземни води се издават на основание чл.46, ал.1, т.1, б. „ж" от ЗВ. 

Съгласно чл.48, ал.1, т.5 от ЗВ, водоползвателите - титуляри на разрешителни 

имат задължение да предприемат действия за определяне на санитарно-охранителните 

зони на съоръженията за питейно-битово водоснабдяване. 

Съгласно изискванията на Директивата за пречистване на градските 

отпадъчни води,, за агломерациите с над 2 000 е.ж трябва да се осигури събиране и 

пречистване на поне 98 % от отпадъчните води.“ 

Областният управител предложи по поставените от министър Карамфилова 

въпроси, операторът да изготви писмен доклад, който да представи на членовете на 

АВиК. 

Председателят на асоциацията даде думата на членовете на общото събрание за 

въпроси или проблеми, които да бъдат обсъдени на настоящото заседание. 

Думата взе Заместник-кметът на община Пазарджик. Господин Петров изрази 

становище относно необходимостта от повече информация за гражданите и общинските 
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съвети при обсъждане на такива обществено значими теми каквато е Бизнес планът на 

оператора и в частност цената на услугата. Думите му се подкрепиха и от г-жа Вардина, 

представител на община Септември. В последвалия разговор се наложи едно общо 

мнение, че при необходимост представител на оператора трябва да присъства на 

заседанията на общински съвет, с готовност за отговор на множеството въпроси които 

възникват по темата. 

Последва неформална дискусия, в която представителите на общините засегнаха 

наболели за обособената територия въпроси - финансовото състояние на оператора, 

окрупняването, липсата на национално или европейско финансиране за ВиК отрасъла. 

Областният управител постави пред управителя на ВиК Пазарджик въпрос свързан 

с възможността за изграждане на съоръжения и ползване от оператора на енергия от 

възобновяеми енергийни източници. Председателят се обоснова с европейския преход 

към зелена икономика, като една от централните теми на Европейската политика, Плана 

за възстановяване и устойчивост и фокусът върху декарбонизацията и климатичната 

неутралност на градовете. Европейския преход към зелена икономика, като една от 

централните теми на деня, ще има пряк ефект върху доставката на вода за обособената 

територия, подчерта г-н Величков. На всички е ясно, че близо 99% от добиваната от 

оператора вода е посредством помпи, които колкото и енергийно ефективни и колкото и 

висок КПД да имат, формират сериозен разход ел. енергия.  

В последвалата дискусия се представиха мнения, коментари и конкретни решения 

по темата. Като финал, Председателят на асоциацията, единодушно подкрепен от 

членовете на Общото събрание възложиха на оператора изготвяне на анализ за 

възможностите за изграждане на фотоволтаична централа/централи с цел използване на 

мощностите от оператора. Анализът следва да бъде представен в разумен срок на 

членовете на АВиК, като представителите на местната власт обещаха методическа помощ 

и съдействие на оператора при за реализация на тази инициатива. 

Поради изчерпване на дневния ред и липса на изказвания, Председателят на 

Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и 

канализационни услуги“ ЕООД, Пазарджик - Областният управител на област Пазарджик, 

г-н Трендафил Величков, закри заседанието на Общото събрание.  

За заседанието ще се изготви протокол. 

Копие от протокола ще се изпрати за информация на основание чл.198е, ал. 6 от 

Закона за водите на Министъра на регионалното развитие и благоустройството, 

Министъра на околната среда и водите, както и до председателите на Общинските 

съвети. Екземпляр от същия ще бъде изпратен на членовете на Общото събрание и 

публикуван на интернет страницата на Областна администрация Пазарджик, съгласно 

чл. 15 от Правилника за организацията и дейността на АВиК. 

 

 

 


